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Formandsberetning 2021 
 
Det må sige at være lidt af en udfordring at skulle skrive formandsberetning for 2021. 
Aktivitetscentret var lukket ned det meste af foråret og først fra april måtte vi mødes 
igen. Sidste generalforsamling blev afholdt i August 2021 så denne beretning bliver 
en lille opfølgning på 2021. Måske gentager jeg mig selv men det må I tage med.  
Vi har i 2021 afholdt 4 brugerrådsmøder. 1 før generalforsamlingen og tre efter.  
 
Til generalforsamlingen var der valg og den nye bestyrelse ser således ud. 
 
Bestyrelsessammensætning 2021: 

• Claus B. S. Madsen, Formand. 

• John B. Hansen, Næstformand. 

• Per Christiansen, Kasser. 

• Helle Antonsen, Udvalgsmedlem. 

• Heine Buskbjerg, Udvalgsmedlem. 

• Benny Pedersen, 1. suppleant. 

• Birthe Christiansen, 2. suppleant. 

• Søren Skjeldmose, Sekretær/Personalerepræsentant fra AC. 

• Ulla Salomonsen, Personalerepræsentant fra AC. 
 
Vi takkede af til Leif S. Jensen og Henning Lyhne for deres arbejde i brugerrådet. 
 
2021 var også året hvor brugerrådet ”Flyttede hjemmefra”  
Da Bytoften blev en kommunal institution skulle brugerrådets økonomi skilles fra.  
Det har været en lang og sej proces med ufattelig mange skriverier frem og tilbage 
med banken. At oprette en konto er ikke bare noget man lige gør nu om dage. Men i 
foråret lykkedes det endeligt. Vi har nu fået oprettes brugerrådet som en forening og 
al økonomi styrer vi selv. Det er brugerrådet som står som ejere at kontoen. 
Pengekassen står ved formanden men jeg bestræber mig på at have så få penge 
som muligt liggende i kontanter. Birgit Jonassen har tilbudt at være revisor på 
regnskabet når det skal laves. Der er flere omkostninger ved at vi er en selvstændig 
forening nu da det koster en del at have kontoen, netbank og flere indehavere. Men 
sådan må det være. 
Når det så er sagt så er vi en forening med en sund økonomi. Der blev derfor åbnet 
op for muligheden til at ansøge brugerrådet om støtte til afholdelse af arrangementer 
i aktivitetscentret. Der kom flere ansøgninger ind og der er blevet bevilliget 10000 kr. 
til afholdelse af to foredrag.  
 
Mange af vores skønne faste arrangementer har desværre været aflyst på grund af 
Corona. Efter sommerferien blev der dog muligt for at frivillige igen måtte komme så 
der blev langsomt åbnet for gudstjenester, banko og efterårssalg.  
Jeg vil hermed sige tak til alle brugere i aktivitetscentret. Uden jer var der intet ved at 
sidde i brugerrådet. Det er jer som gør det sjovt og muligt.  
 
I september afholdt brugerrådet i samarbejde med CP Danmarks Vestjylland 
valgmøde i gildesalen. 8 politikere kiggede forbi til debat og salgstaler. Tre Birke 
deltog og der var et flot fremmøde. 
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I november skulle der afholdes Bytoftens årlige julefrokost. En dag mange så frem til 
Endnu engang kom Corona og spændt ben, men der skal mere end en lille tackling til 
for at ødelægge vores gode humør. Løsningen blev at hver team afholdt deres egen 
julefrokost. Det var en dejlig dag med god mad, julesange og ikke mindst fantastisk 
selskab. Det kunne mærkes at alle har trængt til at være sammen socialt.  
 
I årets løb er Blækklatten desværre afgået ved døden. I hver fald som vi kender den. 
Det har ikke været muligt at få lavet indhold til den. Vi skal dog ikke gå glip af en god 
historie, så hvis der er nogle som brænder inde med en spændende historie, må den 
altid sendes til mig. Så vil John B. H. og jeg forsøge at sætte det sammen til en avis 
som printes og kommer aktivitetscentrets hjemmeside. 
 
2021 er også Bytoftens store fest år. 50-års jubilæum kunne fejres. Festlighederne er 
udsat til Corona er lidt på afstand.  
 
Så kan jeg ikke komme udenom at da Herning kommune skulle uddele årets 
handicappris da blev jeg indbudt til at deltage. Stor var min overraskelse over at være 
nomineret men endnu større var det at jeg vandt. Jeg er blevet indstillet af tidligere 
ansat på Bytoften, Inge Krøjgaard, blandt andet for mit arbejde i brugerrådet. Selv 
synes jeg jo ikke at jeg gør noget ekstraordinært, men jeg er dybt taknemmelig for 
påskønnelsen.  
 
En sidste tak skal gå til bestyrelsen, ledelsen i huset samt personalet i 
aktivitetscentret. Uden jer ville arbejdet ikke være det samme. 2021 var et noget 
tumult år men vi har holdt modet og humøret oppe. Nu tør jeg tro på at 2022 kun kan 
blive bedre.  
 
Med venlig hilsen 
 
Claus B. S. Madsen  

Formand for brugerrådet. 

 


